



樂施會
OXFAM
Hong Kong

無窮世界
World
Without
Poverty

樂施會專用 Internal Used:

Donor No.: _____

Acknowledgement receipt

Tax-deductible receipt

Sub-donation receipt

Date (To FA): _____

Date (Out): _____

From: Ethan Choi

我校 願意捐款支持樂施會在世界不同地方的扶貧發展工作，現一次過捐款：
Yes, I want to make a one-off donation supporting Oxfam to help poor people in the world:

金額 Amount HK\$ _____

籌款活動名稱 (如有) Event Name (If necessary): _____

23SH1001

捐款方法 Donation Method :

劃線支票 (抬頭請寫「樂施會」)。

Crossed cheque (made payable to "Oxfam Hong Kong")

直接存入恆生銀行戶口 **Direct Transfer to Hang Seng Bank: 284-401080-002**

(請連同人數紙寄回樂施會 Please send this form with the original bank receipt)

(請將填妥之表格連同支票或入數紙正本寄回北角馬寶道 28 號華匯中心 17 樓樂施會籌募部 Ethan Choi 收

Please send your cheque or bank-in slip together with the completed form to Ethan Choi at Oxfam Hong Kong, 17/F, China United Centre, 28 Marble Road, North Point, Hong Kong)

※ 如個別人士之捐款金額達港幣 100 元或以上，可獲發捐款收據，以申請稅項寬減。請將有關捐款人之英文姓名及捐款金額一併寄回本會或電郵至 ethan.choi@oxfam.org.hk。 Donation with Official receipt are tax-deductible. To reduce administrative costs, an official receipt will only be issued for donations of HK\$100 or above. Please provide the name and donation amount and email to ethan.choi@oxfam.org.hk.

學校資料 School Information

學校名稱 School Name: _____ (中 Chi)

_____ (英 Eng)

學校地址 Address: _____

學校電話 Tel: _____ 傳真 Fax: _____

聯絡人姓名 Contact Person: _____ 電郵 Email: _____

如個別人士之捐款金額達港幣 100 元或以上，可獲發捐款收據，以申請稅項寬減。
請填妥以下資料，一併寄回本會，或電郵以下資料至 ethan.choi@oxfam.org.hk。

Donation with Official receipt are tax-deductible. To reduce administrative costs, an official receipt will only be issued for donations of HK\$100 or above. Please provide the name and donation amount and email to ethan.choi@oxfam.org.hk

	收據人姓名(英文/中文) Name of Receipt	捐款金額 Donation amount HK\$	學生姓名 Student Name	級別 Class
1				
2				
3				
4				
5				
6				
7				
8				
9				
10				
11				
12				
13				
14				
15				
16				
17				
18				
19				
20				

**此頁可自行複印。This page can be copied by yourself.